

# Protokoll från styrelsemöte med Jägareförbundet Mark

## Plats:

Mötet hölls 29/4 2019 i Gäddarp, Älekulla, hos Mikael Stensson.

## Mötesdeltagare:

Magnus Ernstsson  
Jörgen Andersson  
Mikael Stensson  
Thomas Gunnarsson

## §1 Mötets öppnande

Thomas hälsade välkommen och öppnade mötet

## §2 Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes

## §3 Kassarapport

Kassan innehåller 68.433kr

Handkassa (kontanter) 2400kr

Pengarna vi fått beviljat från Brawska fonden, kommer de betalas ut till oss så vi kan jobba med dem eller är det bara mot fakturaunderlag och utbetalning upp till nivå?  
Andreas får frågan med sig till styrelsemöte med länsföreningen. Se punkt 5 också.

## §4 Rapport från Aktivistmöte i Rydal

Andreas, Jörgen och Thomas deltog på ett möte kring djurrättsaktivism.

Jörgen hade fått en inbjudan via LRF och tyckte att detta vore nått för JF också.

Han ordnade så vi fick möjlighet att delta. Bra initiativ!

Kommunens säkerhetschef samt våra Kommunpolisier Sven och Annika föredrog kring vad som kan vara denna typ av aktivism, vad man som person kan göra osv.

Andreas har lite anteckningar samt pp-bilder som vi förhoppningsvis får del av.

Det var även en kvinna ur styrelsen i LRF Mark som delgav lite tips och råd.

## §5 Viltfoderkampanj

Se punkten Kassa rapport.

Kampanjen är avslutad och vi har en faktura på 2616kr att betala till Ingemar's Foder.

Handling skedde vid 13 olika tillfällen och det köptes totalt 53 säckar.

Vi vill gärna fortsätta nyttja pengar av de 20.000kr vi fick ur Brawska fonden till saltsten under sommarhalvåret. Vi ber Andreas kolla möjligheten.

## §6 Vildsvinshjälp.nu

Vi diskuterade hur detta påverkar oss som krets. Vad Thomas fått fram verkar det inte ligga nån "uppgift" på oss i detta. Magnus har anmält sig för att få reda på hur det fungerar. Vore kul att få återkoppling från JF om det blivit nån matchning i vårt område. Vi pratade också om Vessige-modellen och Mikael berättade lite kort om hur de gjort i Svansjöområdet.

## §7 Aktiviteter

- Ungdomsskytte – Kretskampen

Thomas tar kontakt med Johan Söderlöv och kollar vad/hur vi gör.

- Synas i syfte att värva nya medlemmar
  - Stå vid MM? Mötet var tveksamt till detta pga aktivism-risk
  - Skällared i höst. Vi beslutade att vi skall vara på plats. Mikael Stensson har uppdraget att boka plats. Henning Abrahamsson vidtalas också.
  - Skene Marten? Vi pratade om att synas på Skene Marten. Vi tar upp denna fråga igen på kommande möten.

- Modern Jaktstig på Stjärnåsen

Mötet beslutade att vi kör den 21/9. Thomas kollar och bokar. Kommande möte får vi planera detaljerna vad vi vill ha för stationer.

- Skytte på Stjärnåsen eller i Rydal.

Vi resonerade lite kring vilket upplägg som är rätt. Stjärnåsen ligger en bit bort och det tar lite tid medans vi kanske kunde hitta på nått trevligt upplägg och använda skjutbanan i Rydal. Inga beslut kring detta nu.

- Matlagningskurs – (Viltmat i Mark)

Förslag har kommit från Mikael Stensson om att vi skulle kunna hålla en matlagningskurs till hösten. Köra 4 kvällar i november med olika viltslag såsom älg, vildsvin, Hare och göra korv. Mikael kollar vad det kostar att hyra Älekulla bygdegård och Thomas kollar med Kommunen om de har nått lämpligt kök.

- Tandsågning

Vi beslutade att vi genomför en aktivitet med tandsågning i år igen. Vi beslutade att genomföra detta den 9/12. Thomas kollar med Anders H om vi får komma dit i år igen.

- Ungdoms-/Nya jägarejakter

Mötet bestämde vi skall försöka anordna 2 jakter på Rådde, eller om vi får andra tillfällen, för ungdomar och nya jägare. Tas mer på kommande möten

- Länsföreningens ungdomsläger

Thomas samordnar med Johan Söderlöv i denna fråga. Viktigt att vi deltar.

- Studiecirkel JAQT

Förslag på en studiecirkel med tema "Förbättra skyttet"

Vi får söka info kring detta och besluta hur vi gör. Studieförbundet???

## **§8 Övrigt**

Vi beslutade att boka en styrelsejakt på Rådde den 27/12. Andreas bokar

Thomas påtalade vikten av att delta på Länsföreningens aktiviteter. På årsmötet var vi bara 7 av 13 på plats och får på det viset inte ta del av kretsbidraget för denna del.

## **§9 Nästa möte**

Hos Magnus Ernstsson på Furusten i Fritsla 21/5 kl 19.00

## **§10 Avslutning**

Thomas tackade den fåhövdade skaran för visat intresse och avslutade mötet

Vid protokollet

Thomas Gunnarsson